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متن پرسش

با سلام و عرض خدا قوت خدمت استاد و استاد طاهرزاده عزیز: دو سوال دارم؟ سوال اول بنده این

است: آیا به نظر حضرت عالی سرمایه گذاری در بورس و کسب درآمد از آن حلال است؟ بنده چون از

بورس سررشته ای ندارم، قصد دارم در صندوق های سرمایه گذاری در بورس سرمایه گذاری کنم. لازم

به ذکر است سهام این صندوق ها نیز در بورس عرضه میشود. این صندوق ها با پول ما مردم در

شرکتهای بورسی سرمایه گذاری میکنند. سوال دوم: آیا سرمایه گذاری در این صندوق ها و کسب

درآمد از این طریق نیز حلال است؟ با آرزوی سلامتی و توفیق برای حضرت عالی

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: همانطور که مقام معظم رهبری فرمودهاند اصل کار اشکال ندارد و شاید

کمکی به جذب نقدینگیِ سرگردان هم بشود. موفق باشید


